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Z Á P I S 

z 3. zasedání zastupitelstva města, které se konalo 

dne 14. 6. 2023 v 18:00 hod v Riedelově vile v Desné II. 

 

Přítomni: Jaroslav Kořínek, Petr Šikola, Ing. Pavel Michek, Jiří Koukal, Jarmila Zachrová, Zuzana 

Horčičková, Josef Želinský, Patrik Chlum, Ing. Ivan Indráček, Ivana Suchardová, Ing. Tomáš Strnad, 

Pavlína Hofmanová 

Omluveni: Ing. Miloš Hataš, Mgr. Pavel Horký, Štěpán Juřík 

Pozdní příchod: Ivana Suchardová 

 

Schůzi zahájil a řídil starosta města Jaroslav Kořínek. Zasedání bylo svoláno a vyhlášeno ve smyslu 

§ 92 odst. 1 zák. č. 128/2000 Sb. o obcích a jednacího řádu zastupitelstva dle §3 aktualizovaného a 

odsouhlaseného zastupitelstvem města Desná dne 7. 9. 2016. 
 

Pan starosta konstatoval, že na zasedání je přítomno 11 členů zastupitelstva města, což je 

nadpoloviční většina a zasedání ve smyslu jednacího řádu je usnášení schopné. 

 

a) Pro řízení dnešního zasedání je navržen starosta města Jaroslav Kořínek. 

Hlasování pro – 11 

 
b) Zapisovatelkou dnešního zasedání je paní Hana Hrušková, pracovnice MěÚ Desná. 

 

c) Byli navrženi ověřovatelé zápisu – Patrik Chlum, Josef Želinský 

Hlasování pro – 11 
 

d) Byla navržena návrhová komise ve složení – Jiří Koukal, Ing. Tomáš Strnad 

Hlasování pro – 11 
 

e) Zápis z posledního jednání zastupitelstva ze dne 12. 4. 2023 byl uložen na MěÚ k nahlédnutí, nikdo 

ze zastupitelů k němu nevznesl připomínky, a proto byl vyhlášen za schválený. 
 

f) Rada města doporučuje, aby ke každému bodu programu byla diskuze zvlášť a samostatné 

hlasování.   

 

Hlasování pro - 11 

Usnesení 1a) 

Zastupitelstvo města schvaluje, aby ke každému bodu programu byla diskuze zvlášť a 

samostatné hlasování.  

 

g)  Rada města na svém zasedání 31.5.2023 navrhla ZM k projednání tento program   

    dnešního zasedání zastupitelstva:    

    1) Zahájení  

    2) Kontrola usnesení 

    3) Majetkoprávní 

         - prodej části pozemku 1786/1  v k.ú. Desná III 

         - prodej části pozemků pč. 300/1 a 301/3 vše  v k. ú. Desná II 

         - prodej části pozemku pč. 1542 v k.ú. Desná I 

         - prodej části pozemku pč. 180/1 v k.ú. Desná III 

         - směna pozemku pč. 1291/1 v k.ú. Desná III za pozemek pč. 971 v k.ú. DesnáII 

         - prodej části pozemku pč. 9 v k.ú. Desná II 
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    4) Ekonomické 

        - ekonomická situace   

        - rozpočtová opatření 

        - zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2022 

        - závěrečný účet města Desná za rok 2022 

        - účetní závěrka za rok 2022 

        - schválení investiční akce na rok 2024 

    5) Organizační 

        - činnost výborů 

        - bezpečnostní situace ve městě 

        - návrh na poskytnutí mimořádné odměny 

        - stavba sběrných boxů na stavebním dvoře 

    6) Informace MěÚ 

    7) Diskuze 

    8) Závěr 

 

Pan starosta navrhuje, aby do dnešního programu jednání byli provedeny následující změny:  

v bodu majetkoprávním vyřadit dva body – bod 3.3) „prodej části pozemku pč. 1542 v k.ú. Desná 

I“ do doby doložení VB přístupu pro sousedy a bod 3.5) směna pozemku p. č. 1291/1 v k.ú. Desná 

III (Město Desná) za pozemek p.č. 971 v k.ú. Desná II do doby vypracování ZP na oba pozemky 

v souvislosti s jejich výměrou, dále do bodu majetkoprávních přidat bod „dodatek Kupní smlouvy 

mezi městem Desná a OM Development, s.r.o.“, bodu ekonomickém vyřadit bod „schválení 

investiční akce na rok 2024“  

           

p. J. – ten dodatek Kupní smlouvy je co? 

p. tajemník – vysvětlil informace o dodatku Kupní smlouvy 

p. J. – proč to už nebylo dávno, řeší se to už 5 let 

p. tajemník – neřeší se to 5 let, bohužel majitelé sousedních pozemků nejdříve nesouhlasili, ale 

jednáním došlo k domluvě a vyřešení situace, sjednané termíny se nám bohužel posunuli, proto 

musí být uzavřen tento dodatek 

 

Hlasování pro – 11 

Usnesení 1b) 

Zastupitelstvo města schvaluje program 3. zasedání, které se koná dne 14.6. 2023 od 18:00 

hodin  

    1) Zahájení  

    2) Kontrola usnesení 

    3) Majetkoprávní 

         - prodej části pozemku 1786/1  v k.ú. Desná III 

         - prodej části pozemků pč. 300/1 a 301/3 vše  v k. ú. Desná II 

         - prodej části pozemku pč. 180/1 v k.ú. Desná III 

         - prodej části pozemku pč. 9 v k.ú. Desná II 

         - dodatek Kupní smlouvy mezi městem Desná a OM Development, s.r.o. 

    4) Ekonomické 

        - ekonomická situace   

        - rozpočtová opatření 

        - zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2022 

        - závěrečný účet města Desná za rok 2022 

        - účetní závěrka za rok 2022 

    5) Organizační 
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        - činnost výborů 

        - bezpečnostní situace ve městě 

        - návrh na poskytnutí mimořádné odměny 

        - stavba sběrných boxů na stavebním dvoře     

    6) Informace MěÚ 

    7) Diskuze 

    8) Závěr     

 

2) Kontrola bodů usnesení z 2. zasedání zastupitelstva města Desná ze dne 12.4.2023: 

1a) schválení hlasování – standardní bod, tedy splněno 

1b) schválení programu zasedání – rovněž standardní, tedy splněn 

2) vzata na vědomí informace o provedené kontrole usnesení z 1. Zasedání zastupitelstva ze dne 

8.22.2023 – standardní bod, tedy splněn 

3.1) neschválení zveřejnění záměru na prodej části pozemku pč. 1214 v k.ú. DIII – neschválením 

splněno, byli vyrozuměni 

3.2) neschválení zveřejnění záměru na prodej pozemků pč. 819 a pč. 808 v k.ú. DII – neschválením 

splněno, byli vyrozuměni 

3.3) schválení prodeje pozemků pč. 1632, pč. 1633 a pč. 1364 v k.ú. DIII – schválením splněno, 

běží 

3.4) schválení prodeje pozemků pč. 1102 a pč. 1103 v k.ú. DII – schválením splněno, běží 

3.5) schválení bezúplatný převod pozemku pč. 77/16 v k.ú. DII na město – schválením splněno, 

vloženo na KÚ 

4.1) vzata na vědomí informace o ekonomické situaci a plnění rozpočtového určení daní k 31.3. 2023 

– vzetím na vědomí splněno 

4.2) seznámení se schváleným RO ZŠ potravinová pomoc dětem – vzetím na vědomí splněno 

4.3) schválení rozpočtového opatření č.4/2023 – daň z příjmu právnických osob – schválením 

splněno  

4.4) schválení rozpočtového opatření č.5/2023 – příspěvek z ÚP, rekonstrukce kotelna MŠ, 

projektová dokumentace Sokolská – schválením splněno 

4.5) schválení rozpočtového opatření č.6/2023 – odkup vybavení bývalá prodejna pekařství – 

schválením splněno  

4.6) schválení poskytnutí finančního příspěvku Spolek zdravotně postižených – schválením splněno 

5.1.1) vzata na vědomí informace o činnosti FV – vzetím na vědomí splněno 

5.1.2) vzata na vědomí informace o činnosti KV – vzetím na vědomí splněno 

5.2) vzata na vědomí informace o opatřeních provedených na úseku zvýšení bezpečnosti – vzetím 

na vědomí splněno 

5.3.1) vzata na vědomí Změna č. 2 ÚP Desná není v rozporu – vzetím na vědomí splněno  

5.3.2) schválení vydání Změny č. 2 ÚP Desná – schválením splněno, vydána 

5.4) schválení pořízení změny č. 3 ÚP Desná – schválením splněno, zahájena 

5.5) schválení odkup vybavení provozovny pekařství – schválením splněno, odkoupeno, pronajato 

5.6) schválení rekonstrukce plynové kotelny MŠ Desná – schválením splněno, běží 

5.7) vzata na vědomí informace o cenových nabídka zateplení panelových domů DI – vzetím na 

vědomí splněno 

6.1) vzata na vědomí informace MěÚ o průběhové měření, vodovod a kanalizace, Mikroregion 

Tanvaldsko, ceny energií, oprava komunikace Na Novině – vzetím na vědomí splněno 

 

Hlasování pro - 11 

Usnesení 2 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o provedené kontrole usnesení z 2. 

zasedání zastupitelstva města konaného dne 12.4.2023. 
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p. starosta – omlouvá paní Noskovou ze zasedání  

p. J. – proč se úřednice nemůže zúčastnit jednání 

p. tajemník – bohužel má nemocné dítě, byla dnes v práci, ale už bohužel musela domů hlídat 

 

Paní Suchardová přišla 18.19 hodin. Zastupitelů je 12.  

 

Pan starosta vítá pana M. – žadatele o pozemek na Souši. 

 

3. Majetkoprávní 

3.1) Žádost o odkup části pozemku p.č. 1786/1 v k. ú. Desná III  

Na podzim podal pan M. žádost na odkup části nebo celého pozemku p. č. 1786/1 a 1785 v k. ú. 

Desná III. Na místě proběhlo místní šetření a bylo domluveno, že pan M. připraví nějaké varianty a 

následně je předloží znovu Radě města k jednání. Pan M. vypracoval 3 varianty, konkrétně tyto: 

1) celá parcela 1786/1, ze které je vyjmuto parkoviště + plocha pro úklid sněhu (červeně 

vyšrafováno) 

2) část parcely 1786/1, ze které je vyjmuto parkoviště + plocha pro úklid sněhu (červeně vyšrafováno) 

3) část parcely 1786/1, ze které je vyjmuto parkoviště + plocha pro úklid sněhu (červeně vyšrafováno) 

+ část parcely 1785 (resp. 1785/2 - jedná se o zaniklou obecní cestu) 

Preferovali by variantu číslo 3, ale budou rádi za odsouhlasení jakékoliv jiné varianty. Nakonec byla 

vybraná varianta A, jedná se o 1881 m2 a cena dle ceníku 50-150,- Kč. Držela bych se vzhledem 

k lokalitě na horní hranici. Záměr prodat část pozemku p. č. 1786/1 v k. ú. Desná III, byl zveřejněn 

na úřední desce ve dnech 2.3.2023 – 20.3.2023 na základě usnesení RM č. 42/23 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej části pozemku p. č. 1786/1 v k. ú. Desná III pro 

paní Z. M., bytem PRAHA 1 za cenu 282.150,- Kč dle platného ceníku. Usnesení č. 94/23 ze dne 

29.3.2023. 

 

Hlasování pro – 11, zdržel se – 1 (Strnad) 

Usnesení 3.1 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej 1881 m2 z pozemku p. č. 1786/1 v k. ú. Desná III paní Z. 

M., bytem PRAHA 1 za cenu 282.150,- Kč dle platného ceníku. 

 

3.2) Odkup pozemků p. č. 300/1 a 301/3 DII  

Pan D. požádal už po převedení Svazarmu do vlastnictví pana D. o odkup nebo dlouhodobý pronájem 

pozemků p. č. 300/1, 300/2 a 301/3 v k. ú. Desná II. Pozemky potřebuje ke skladování stavebního 

materiálu. Na Svazarmu se započalo rekonstruovat v podstatě ihned po přepsání vlastnických práv. 

Na místě proběhlo místní šeření. Rada města schválila zveřejnění záměru na prodej, číslo usnesení 

5/23 ze dne 11.1.2023. Záměr byl zveřejněn od 19.1. do 6.2.2023. Cena dle ceníku jako louka 50,- - 

150,- Kč za m2. Celkem se jedná o 774 m2. Byl předložen GP. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej části pozemků p. č. 300/1 (608 m2) a části p.č. 

301/3 (166 m2) vše v k. ú. Desná III pro pana J. D., trvale bytem DESNÁ za cenu 38.700,- Kč dle 

platného ceníku. Usnesení č. 118/23 ze dne 26.4.2023. 

 

p. Indráček – v žádosti je uvedeno prodej, nebo dlouhodobý pronájem, navrhuji pronájem 

p. Šikola – pan D. by upřednostnil odkup, je to pozemek v blízkosti potoka, ten co je dál je ve srázu 

a je tam nálet a je to podmáčené, pro nějaké další využití to nevidí 

 

Pan Indráček podává protinávrh usnesení 

Hlasování pro - pro 4 (Indráček, Horčičková, Strnad, Michek), zdržel se 8 

Protinávrh 
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Zastupitelstvo města schvaluje dlouhodobý pronájem 608 m2 z pozemku p. č. 300/1 v k. ú. Desná 

III a 166 m2 z pozemku p. č. 301/3 v k. ú. Desná III panu J. D., trvale bytem DESNÁ za cenu 

dle platného ceníku. 

 

Protinávrh nebyl přijat, hlasujeme o původním návrhu usnesení. 

 

Hlasování pro – 8, proti – 2 (Strnad, Indráček), zdržel se - 2 (Michek, Horčičková) 

Usnesení 3.2 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej 608 m2 z pozemku p. č. 300/1 v k. ú. Desná III  a 166 m2 

z pozemku p. č. 301/3 v k. ú. Desná III panu J. D., trvale bytem DESNÁ za cenu 38.700,- Kč dle 

platného ceníku. 

 

3.3) Žádost o odkup části pozemku p.č. 180/1 v k. ú. Desná III  
Pan Š. podal žádost o odkup části pozemku p. č. 180/1 v k. ú. Desná III. Jedná se o stavební pozemek. 

Rád by zde postavil malý rodinný dům. Jedná se o pozemek nad Sedmidomkama, hned vedle P. Na 

místě proběhlo místní šetření. 

Rada města nedoporučuje zastupitelstvu města na schválení zveřejnění záměru na prodej části 

pozemku p. č.180/1 v k. ú. Desná III. Usnesení č. 121/23 ze dne 26.4.2023. 

 

p. Michek – dotazuje se, proč se nedoporučuje prodej? 

p. starosta – je to velký pozemek, pokud bychom ho prodali takhle část v polovině, už by neměl další 

využití 

p. Michek – může se tedy připravit nabídka, která se veřejně nabídne k prodeji, město potřebuje 

prodat nějaké stavební pozemky, abychom mohli dále pracovat s Územním plánem 

p. Šikola – pozemek je natolik lukrativní, že o něj bude určitě zájem 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 3.3  

Zastupitelstvo města Desná neschvaluje zveřejnění záměru na prodej části z pozemku p. č. 

180/1 v k. ú. Desná III a zároveň pověřuje vedení města připravit nabídku na rozdělení pro 

případný prodej pozemku.  

 

3.4) Kupní smlouva s ČEZ (pozemek pod trafostanicí)  

Po výstavbě nové trafostanice vedle DPS v Desné od nás ČEZ odkoupí pozemek, na kterém 

trafostanice stojí. Prodejní cena dle smlouvy je 23.750,-. Záměr na prodej této části pozemku by 

zveřejněn na úřední desce ve dnech 5.-22.5.2023 na základě usnesení RM č. 129/23 ze dne 26.4.2023. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej části (18 m2) pozemku p. č. 9 v k. ú. Desná II pro 

firmu ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Děčín IV – Podmokly, Teplická 874/8, 405 02  Děčín za cenu 

dle znaleckého posudku 23.750,- Kč. Usnesení č. 157/23 ze dne 31.5.2023. 

 

p. Strnad – a trafostanice v ulici Krátká? 

p. tajemník – bude se řešit stejně 

p. J. – uvedli do původního stavu, ale bohužel majitelé vozidel tam parkovali a zničili to, zajímá ho, 

kdo obnoví zeleň a kdo škodu zaplatí? 

p. tajemník – budeme s tímto prostorem pracovat dle projektu, až bude jasné využití pozemku, 

zařadíme tam i obnovu zeleně 

p. starosta – děkujeme, p. J. má pravdu, že to majitelé vozidel nesmyslně rozjezdili 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 3.4 
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Zastupitelstvo města schvaluje prodej 18 m2 z pozemku p. č. 9 v k. ú. Desná II firmě ČEZ 

Distribuce, a.s., se sídlem Děčín IV – Podmokly, Teplická 874/8, 405 02  Děčín za cenu dle 

znaleckého posudku 23.750,- Kč. 

  

 

3.5) dodatek Kupní smlouvy mezi městem Desná a OM Development, s.r.o. 

Vzhledem k tomu, že na konci května 2023 město Desná nemělo stavební povolení, které by nabylo 

právní moci, je nutné schválit dodatek Kupní smlouvy mezi městem Desná a OM Development, s.r.o. 

ze dne 19.5.2022. Kupní smlouva zavazovala město Desná získat projektovou dokumentaci včetně 

stavebního povolení pro výstavbu komunikace a veřejného osvětlení do 31.3.2023 a následně do 

30.4.2023 uzavřít smlouvu o postoupení práv a povinností vyplývajících pro prodávající jako 

stavebníka z vydaných stavebních povolení. Projektová dokumentace včetně stavebního povolení se 

zadrhla na souhlasech majitelů sousedních nemovitostí, a proto dojde k vydání příslušného 

rozhodnutí a nabytí právní moci až v druhé polovině června 2023. Dodatek smlouvy se týká 

ustanovení čl. III a čl. VII (viz. příloha). Rada města Desná na svém jednání dne 31.5.2023 usnesením 

č. 161/23 doporučila ZM tento dodatek schválit.    

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 3.5 

Zastupitelstvo města Desná schvaluje dodatek Kupní smlouvy uzavřené dne 19.5.2022 mezi 

městem Desná a OM Development, s.r.o , se sídlem Jižní 348, 293 06 Bradlec, IČ: 11683589.    

 

p. Indráček – omlouvá se, že se zase se vrací k bodu 3.2, když byl schválen, ale upozorňuje na chybu, 

jedná se o k.ú. Desná II a ne k.ú. Desnou III, dále by chtěl upozornit také na cenu, je to manipulační 

prostor a to je myslí si za jinou cenu dle ceníku  

p. tajemník – pokud je uvedeno špatně, a bylo i špatně vyvěšeno v záměru, tak se musí zrušit usnesení 

a znovu zveřejnit opravený záměr 

p. Indráček – upozorňuje ještě na překontrolování ceny za pozemek dle ceníku 

 

3.6) Zrušení usnesení - odkup pozemků p. č. 300/1 a 301/3 DII  

Z důvodu chyby v podkladových materiálech a ve zveřejněném záměru na prodej uvedených 

pozemků (nedopatřením uveden chybně katastr). Je navrženo zrušení usnesení 3.2 z dnešního 

zasedání, nové usnesení bude přijato na příštím zasedání 6.9.2023. 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 3.6 

Zastupitelstvo města ruší usnesení zastupitelstva města 3.2 ze dne 14. 6. 2023. 

 

4. Ekonomické 

4.1) Informace o finanční situaci, výnosech daní dle RUD a výnosu daně z hazardních her k 31. 

5. 2023 

Na účtech máme k 31.5.2023 volných 44.395.301,10 Kč (viz příloha), KK není čerpán. Za květen 

jsou výnosy z daní dle RUD a výnosy z hazardních her 4.435.243 Kč, což je v porovnání s květnem 

2022 o 485.665 Kč méně. 

 

p. J. – mít na účtu tolik peněz a neinvestovat je, je nehorázné, inflace to pohltí 

p. starosta – na účtu máme minimální částku, ostatní finance spoříme na spořících účtech a 

termínovaných vkladech  

 

Hlasování pro – 12 

Usnesení 4.1 
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Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o finanční situaci města, výnosech daní dle RUD 

a výnosu daně z hazardních her k 31.5.2023. 
 

4.2) Seznámení se schváleným rozpočtovým opatřením č. 7/2023  

Rada města schválila dne 26.4.2023 usnesením č. 132/23 rozpočtové opatření č. 7/2023. 

Toto rozpočtové opatření bylo předloženo z důvodu: 

 účelové neinvestiční dotace z Libereckého kraje na pečovatelskou službu na rok 2023 ve výši 

550.000,-Kč (položka 4122, ORG2 : 13305). Dne 18.4.2023 město obdrželo 1.splátku ve výši 

60%, tj. 330.000,-Kč. V roce 2022 činila poskytnutá dotace 457.080,-Kč. 

https://smlouvy.gov.cz/smlouva/24000477 

 neinvestiční dotace MŠMT (poskytnutá prostřednictvím Libereckého kraje) ve výši 1.257.000 

Kč (položka 4116, UZ 33093) pro ZŠ a MŠ Desná na projekt „Podpora školy“ a její  

přeposlání škole. Jedná se o dotaci poskytnutou v rámci Výzvy na podporu škol s 

nadprůměrným zastoupením sociálně znevýhodněných žáků (viz. příloha). Celková dotace 

2.867.000 Kč je poskytována na roky 2023-2025 a postupně v jednotlivých letech vyplácena. 

V roce 2023 se jedná o vyplacení dotace ve výši 1.257.000 Kč.  

Usnesení schválené radou města:  

Rada města schvaluje rozpočtové opatření č.7/2023, kterým v souladu s § 16 zákona č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde k navýšení rozpočtových prostředků v příjmové 

části o 1.807.000,- Kč a ve výdajové části o 1.257.000,- Kč. 

Tímto rada města seznamuje zastupitelstvo města se schváleným rozpočtovým opatřením. Schválené 

rozpočtové opatření je uvedeno v příloze. 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.2 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 7/2023 schváleném 

radou města dne 26.4.2023 usnesením č. 132/23.  

 

4.3) Seznámení se schváleným rozpočtovým opatřením č. 8/2023 

Rada města schválila dne 17.5.2023 usnesením č. 148/23 rozpočtové opatření č. 8/2023.  

Toto rozpočtové opatření bylo předloženo z důvodu: 

 neinvestiční dotace z Ministerstva vnitra - GŘ Hasičského záchranného sboru na zajištění 

výdajů jednotek SDH obcí za rok 2022 ve výši 9.130,-Kč (položka 4116, UZ 14004). Dotací 

jsou kompenzovány výdaje jednotky SDH obce vzniklé v létě 2022 při požáru v NP České 

Švýcarsko, které nebyly kompenzovány dotací již dříve. Jedná se o refundaci mzdy jednoho 

zasahujícího člena jednotky SDH. 

 neinvestiční dotace ve výši 20.000,- Kč (položka 4122, ORG2 : 108) od Krajského úřadu 

Libereckého kraje pro ZŠ a MŠ Desná na projekt „Společně to zvládneme“ a její přeposlání 

škole (§ 3113, položka 5336). Jde o spolufinancování pořádání adaptačních kurzů na posílení 

vztahů v kolektivu, prevenci rizikového chování.  

Usnesení schválené radou města:  

Rada města schvaluje rozpočtové opatření č.8/2023, kterým v souladu s § 16 zákona č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde k navýšení rozpočtových prostředků v příjmové 

části o 29.130,- Kč a ve výdajové části o 20.000,- Kč.  

Tímto rada města seznamuje zastupitelstvo města se schváleným rozpočtovým opatřením. 

Schválené rozpočtové opatření je uvedeno v příloze. 

 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.3 
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Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 8/2023 schváleném 

radou města dne 17.5.2023 usnesením č. 148/23. 

 

4.4) Rozpočtové opatření č. 9/2023 

Toto rozpočtové opatření je předkládáno z důvodu: 

 uzavření dohod o poskytnutí příspěvku z úřadu práce na veřejně prospěšné práce na 

zaměstnance na místním hospodářství (§ 3639) na 6 měsíců (max. 84.129,-Kč, 

spolufinancováno z ESF) a na asistenta prevence kriminality (§ 5311) na 6 měsíců (max. 

90.483,-Kč). Jedná se o navýšení příjmů v celkové výši 174.612,-Kč (položka 4116, UZ 

13101 a 13013). 

 poskytnutí účelové neinvestiční dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje z programu 

„Kulturní aktivity v Libereckém kraji“ na Sympozium Desná 2023 ve výši 50.000,-Kč 

(položka 4122) 

 neinvestiční dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje z programu „Záchrana a obnova 

památek v Libereckém kraji“ ve výši 319.818,-Kč na projekt „Rehabilitace exteriéru 

Riedelovy hrobky, II.-III. etapa“ (položka 4122). Dotace činí 50% způsobilých výdajů a celou 

akci je nutné předfinancovat. Smlouva o dílo se zhotovitelem panem Václavem Snížkem na 

restaurování boku fasády navazujícího na opravený presbytář Riedelovy hrobky byla 

uzavřena na částku 639.636,-Kč s termínem ukončení do konce listopadu 2023. Smlouvu o 

poskytnutí dotace schválila RM dne 26.4.2023 usnesením č.136/23. V rozpočtu města na rok 

2023 byla na tuto opravu Riedelovy hrobky schválena částka ve výši 300.000,-Kč. Je tedy 

nutné navýšit výdaje o 340.000,-Kč (§ 3329, položka 5171). 

https://smlouvy.gov.cz/smlouva/24540779?backlink=601u7 

 investiční dotace ve výši 447.204,-Kč (položka 4216, UZ 17514) od Ministerstva pro místní 

rozvoj z programu Ukrajina - rozšíření veřejných ubytovacích kapacit. Jedná se o dotaci na 

bytovou jednotku v ZŠ Desná, která byla vybudována v roce 2022 z nebytových prostor a 

která slouží pro ubytování ukrajinské zaměstnankyně školy a její rodiny. 

 opravy zaúčtování výdajů na osvětlení Finsko ve výši 7.000.000,-Kč. Jedná se pouze o přesun 

mezi položkami v rámci § 3631. 

 převodu rozpočtovaných finančních prostředků na platy a odměny a zákonné odvody 

pojistného na nerozpočtované vyplacené náhrady mezd v době nemoci za období prosinec 

2022 až květen 2023 na § 3314 (knihovna) 2.150,-Kč, § 3612 (bytové hospodářství) 4.696,- 

Kč, § 3639 (místní hospodářství) 30.151,-Kč, § 5311 (městská policie) 2.144,-Kč a § 6171 

(městský úřad) 34.823,-Kč. Jedná se pouze o převody mezi položkami 5011, 5031, 5032 a 

položkou 5424 v rámci jednotlivých paragrafů. 

Návrh rozpočtového opatření spolu s důvodovou zprávou je uveden v příloze. 

 

p. J. – ohledně Riedelovy hrobky, už rok tam je lešení, nevypadá to dobře 

p. starosta – opravuje se poslední část Riedelovy hrobky, získali jsme dotaci z Libereckého kraje a 

v rozpočtu máme prostředky na opravu. Lešení jsme nechali v zadní části od loňského roku, abychom 

ušetřili za demontáž a montáž. Letos budou opravy vnějšku po cca 10-ti letech dokončeny.  

p. J. – dále by měl poznámku k informačním tabulím stezka RV a RH, mají zadní stranu bílou a do 

té přírody to nepatří, opticky to působí špatně, zamyslete se nad tím 

p. starosta - děkujeme 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.4 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.9/2023, kterým v souladu s § 16 zákona č. 

250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde k navýšení rozpočtových 

prostředků v příjmové části o 991.634,-Kč a ve výdajové části o 340.000,-Kč. 
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4.5) Rozpočtové opatření č. 10/2023 

Toto rozpočtové opatření je předkládáno z důvodu: 

 vyplacení autorských honorářů sochařům a použití výtěžku z aukce v rámci proběhlé akce 

„Sympozium Desná 2023“ Sympozium Desná 2023 se konalo v týdnu 15.-20.5.2023. V 

letošním roce bylo draženo celkem 15 soch od 10 sochařů. Ve „Velké aukci“ bylo vydraženo 

14 soch za 281.000,-Kč. Z „Malé aukce“ je výtěžek 15.200,-Kč. V poaukčním prodeji byla za 

15.000,-Kč prodána i poslední nevydražená vytvořená socha. Celkový výtěžek činí 311.200,-

Kč. Za sochy náleží sochařům honorář ve výši 10% z ceny, za kterou byla socha vydražena 

nebo prodána. Tyto honoráře činí celkem 29.600,-Kč. Jejich vyplacení schválila rada města 

dne 31.5.2023 usnesením č.165/23. Výtěžek z aukce Sympozium Desná 2023 po odečtení 

autorských honorářů činí 281.600,-Kč. Přehled o výtěžku z aukcí a výši provizí je uveden v 

přiložené tabulce. Dne 24.1.2023 usnesením č.34/23 schválila rada města použití výtěžku ze 

Sympozia Desná 2023 na rekonstrukci havarijního stavu střechy Riedelovy vily. 

 navýšení výdajů na rekonstrukci střechy Riedelovy vily oproti výdajům uvedeným při 

sestavování rozpočtu na rok 2023 (viz. příloha od Martina Soukupa). Na tuto akci je potřeba 

navýšit rozpočet o 700.000,-Kč. Toto navýšení je částkou 281.600,-Kč pokryto výtěžkem ze 

Sympozia 2023. Je tedy potřeba navýšit rozpočet pouze o 418.400,-Kč. Navýšení výdajů je v 

rozpočtu pokryto z uspořených finančních prostředků minulých let. K 31.12.2022 činil 

zůstatek finančních prostředků na bankovních účtech 43.840.581,-Kč. Při tvorbě rozpočtu na 

rok 2023 a následných rozpočtových opatření byl použit zůstatek pouze ve výši 35.905.678,-

Kč. 

Návrh rozpočtového opatření spolu s důvodovou zprávou je uveden v příloze. 

 

p. J. – ohledně střechy RV, co se bude dělat, až se zjistí, že venkovní trámy jsou špatné 

p. starosta – v takovém případě se to bude řešit 

p. J. – již na to několikrát upozorňoval 

 

Hlasování pro – 10, nehlasoval – 2 (Indráček, Hofmanová)  

Usnesení 4.5 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.10/2023, kterým v souladu s § 16 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde k navýšení rozpočtových 

prostředků v příjmové části o 311.200,-Kč a ve výdajové části o 729.600,-Kč. Rozdíl ve výši 

418.400,-Kč bude pokryt z uspořených finančních prostředků minulých let. 

 

4.6) Rozpočtové opatření č. 11/2023 

Toto rozpočtové opatření je předkládáno z důvodu: 

 rozšíření kamerového systému o dvě venkovní kamery na odstavné ploše na Souši, které si 

vyžádá výdaje ve výši 38.600,-Kč, schváleno radou města dne 11.1.2023 usnesením č. 

15/23(viz. příloha od Jaroslava Müllera). Vzhledem k tomu, že se jedná o zabezpečení 

placeného parkoviště, bude uplatněna DPH (§ 2219, položka 6122, ORG1:1803). 

 vyšších výdajů na rekonstrukci plynové kotelny v MŠ Desná I o 11.000,-Kč oproti odhadu 

výdajů schválených na ZM dne 12.4.2023 RO č.5/2023 (1.440.000,-Kč). Na základě 

výběrového řízení formou poptávky byla vybrána cenová nabídka za 1.136.204,-Kč bez DPH 

(1.375.806,84 Kč s DPH). Výdaje na projekt na rekonstrukci činily 75.000,-Kč. Celkově je 

tedy potřeba navýšit rozpočet o 11.000,-Kč (§ 3113, položka 6121). https://mesto-esna.cz/wp-

content/uploads/2023/06/Protokolo-o-v%C3%BDsledkupopt%C3%A1vkov%C3%A9ho-

%C5%99%C3%ADzen%C3%AD-rekonstrukce-kotelny-M%C5%A0-Desn%C3%A1.pdf 

 výstavby venkovní terasy před prodejnou lahůdek v Krkonošská čp.630 (viz. příloha od Lenky 

Daňkové). Výdaje ve výši 115.361,-Kč byly schváleny radou města dne 31.5.2023 usnesením 
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č. 170/23. Potřebné zaměření inženýrských sítí provedla firma CETIN a.s. za 3.323,-Kč. 

Celkově je tedy potřeba navýšit rozpočet o 119.000,-Kč (§ 3613, položka 6121). 

https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/06/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt% 

C3%A1vkov%C3%A9ho-%C5%99%C3%ADzen%C3%AD-stavba-terasy-

Krkono%C5%A1sk%C3%A1-630.pdf Navýšení výdajů ve výši 168.600,-Kč je v rozpočtu 

pokryto z navýšených příjmů z úroků (§ 6310, položka 2141). 

Návrh rozpočtového opatření spolu s důvodovou zprávou je uveden v příloze. 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.6 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.11/2023, kterým v souladu s § 16 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde k navýšení rozpočtových 

prostředků v příjmové části o 168.600,-Kč a ve výdajové části o 168.600,-Kč.  

 

4.7) Změna rozpisu č. 1/2023 

Tento návrh změny rozpisu rozpočtu je předkládán z důvodu vyšších výdajů na výstavbu objektu 

sociálního zařízení a občerstvení na Souši a jeho odkanalizování oproti výdajům schváleným v rámci 

rozpočtu na rok 2023, viz. příloha od Martina Soukupa.  

Na základě výběrového řízení VZMR byla vybrána cenová nabídka na výstavbu objektu za 

6.046.916,72 Kč s DPH a na jeho odkanalizování za 3.326.459,40 Kč s DPH. Celkové výdaje by 

měly činit 9.373.376,12 Kč.  

Schváleno radou města dne 22.2.2023 usnesením č. 59/23 a 60/23. 

https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/02/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt% 

C3%A1vkov%C3%A9ho-%C5%99%C3%ADzen%C3%AD-Desn%C3%A1-Sou%C5%A1-objekt-

soci%C3%A1ln%C3%ADho-za%C5%99%C3%ADzen%C3%AD-aob% 

C4%8Derstven%C3%AD.pdf  

https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/02/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt% 

C3%A1vkov%C3%A9ho-%C5%99%C3%ADzen%C3%AD-Desn%C3%A1-Sou%C5%A1-

odkanalizov%C3%A1n%C3%AD-objektu-soci%C3%A1ln%C3%ADhoza% 

C5%99%C3%ADzen%C3%AD-a-ob%C4%8Derstven%C3%AD-.pdf 

V rozpočtu města na rok 2023 byla na tuto výstavbu schválena částka ve výši 8.000.000,-Kč. Je tedy 

nutné navýšit výdaje o 1.400.000,-Kč (§ 2219, položka 6121, ORG1:1803). Navyšované výdaje 

budou pokryty z výdajů rozpočtovaných na vybudování parkoviště a toalet místo bývalé čerpací 

stanice v Desné II (§ 2219, položka 6121). Z důvodu možnosti získání dotace z IROP, je tato výstavba 

přesunuta na rok 2024. 

Jedná se pouze o přesun prostředků v rámci jednoho paragrafu.  

Návrh změny rozpočtu spolu s důvodovou zprávou je uveden v příloze. 

 

p. J. – když se parkoviště bude realizovat až příští rok, proč byli pokácené stromy již tento rok?  

p. tajemník – původně jsme měli realizovat projekt letos, proto se kácelo, ale z důvodu možnosti 

získání dotace budeme realizovat až v roce 2024 

p. starosta – o kácení také žádalo bytové družstvo a další stromy doporučili dendrologové, částečná 

realizace obnovy zeleně bude na podzim a další až po realizaci parkoviště  

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.7 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpisu rozpočtu č.1/2023, kterou v souladu s § 16 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů dojde ke změně rozpisu 

rozpočtu, který nemá za následek změnu schválených závazných ukazatelů. 

 

https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/06/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt%25
https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/02/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt%25
https://mesto-desna.cz/wp-content/uploads/2023/02/Protokol-o-v%C3%BDsledkupopt%25
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4.8) Závěrečný účet města Desná za rok 2022 a Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 

města Desná za rok 2022 

Hospodaření města Desná, zpráva auditora a závěrečný účet města za rok 2022 byly projednány RM 

dne 31.5.2023. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit celoroční hospodaření města 

Desná za rok 2022. Dále budou projednány finančním výborem dne 12.6.2023. 

Přezkoumání hospodaření města za rok 2022 provedla jablonecká auditorská společnost K KREDIT 

s.r.o. zastoupená odpovědným auditorem ing. Renatou Hrnčířovou. 

 

p. J. – jakou cenu jsme zaplatili za zprávu auditora? 

p. Čermáková – bohužel si z hlavy nepamatuje 

p. J. – žádá o zaslání emailu s částkou za audit 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.8.1 

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města 

Desná za rok 2022. 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.8.2 

Zastupitelstvo města po projednání závěrečného účtu vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením města Desná za rok 2022 bez výhrad. 

 

4.9) Roční účetní závěrka města za rok 2022 

Dne 30. 7. 2013 byla ve Sbírce zákonů v částce č. 88 zveřejněna vyhláška č. 220/2013 Sb. ze dne 22. 

července 2013, o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních 

jednotek. Vyhláška nabyla účinnosti dnem 1. srpna 2013. 

V roce 2022 hospodařilo město Desná se ziskem ve výši 35.089.497,59 Kč před zdaněním. 

Zůstatek finančních prostředků na bankovních účtech k 31.12.2022 činil 43.841.581,53 Kč. 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 4.9 

Zastupitelstvo města schvaluje roční účetní závěrku města Desná za rok 2022 a výsledek 

hospodaření za rok 2022 ve výši 29.510.947,59 Kč. 

 

5. Organizační 

5.1.1) Zpráva o činnosti Finančního výboru Desná 

Paní Suchardová informoval zastupitele o činnosti FV. Zápisy jsou uloženy v trezoru. 

 

p. J. – chtěl by upozornit FV, že by se mohl ušetřit až 1mil korun každý rok, kdyby tajemník a starosta 

pracovali na poloviční úvazek, nejsme tak velké město a výsledky práce pana starosty žádné nevidí 

p. starosta – děkujeme za podnět  

 

Hlasování pro – 12 

Usnesení 5.1.1 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru. 

 

5.1.2) Zpráva o činnosti Kontrolního výboru Desná 

Pan Chlum informoval zastupitele o činnosti KV. Zápis je uložen v trezoru. 

 

p. J. – chtěl by pochválit tento výbor, že pracují a často se schází, zaslouží si odměnu. FV by si měl 

vzít příklad a pracovat 
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p. Suchardová – FV se schází vždy před zasedáním zastupitelstva a vždy když je třeba 

p. starosta – děkujeme, neřešíme teď činnost FV 

 

Hlasování pro – 11, nehlasoval – 1 (Indráček) 

Usnesení 5.1.2 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o činnosti Kontrolního výboru. 

 

5.2) Bezpečnostní situace ve městě  

a) Městská policie a APK 
MP bude zaměřena v letních měsících zejména na výkon služby v Desné a pouze částečně bude plnit 

i další úkoly v rámci uzavřených veřejnoprávních smluv na území obcí Kořenov a Albrechtice. 

V Desné budou zaměření především na dodržování veřejného pořádku, kdy největší pozornost bude 

věnována odpoledním a večerním hodinám, kdy dochází nejčastěji k jeho porušování. Další jejich 

činnost bude spočívat v kontrolách parkování, namátkovém měření rychlosti na místních 

komunikacích. Došlo k certifikaci přenosného radaru pro další období, které zaplatilo město Tanvald 

s tím, že si uvedené zařízení budou půjčovat. S Úřadem práce se podařilo uzavřít novou smlouvu, 

která se týká finanční podpory pracovního místa pro APK. Nyní je pracovní smlouva uzavřena do 

31.10.2023. APK plní i nadále především úkoly veřejného pořádku na katastru města Desná se 

zaměřením na jeho centrum. Ve školní dny zajišťuje pravidelně bezpečnost dětí při jejich příchodu 

do školy. APK byl přidělen služební byt ve SKI v Desné I. Jeho činnost je vnímána pozitivně a 

vzhledem k tomu, že výkon služby probíhá zejména v terénu, tak je schopen předcházet páchání 

drobných přestupků a usměrňovat jejich případné pachatele. 

   

b)  Kamerový systém Souš  

v květnu došlo k  instalaci kamerového systému na Souši (dvě kamery), kdy prioritou je ochrana 

odstavné plochy pro parkování motorových vozidel a i stavebního materiálu a stavebních strojů po 

dobu výstavby nového zázemí a čističky. Záznamy jsou staženy na MP, kde strážníci mohou tyto 

záznamy on-line sledovat či je následně vyhodnocovat.  

c) Dopravní omezení v Desné III na komunikaci I/10  

umístěním dopravních značek a pravidelnými kontrolami MP i PČR v ulici Hutní, kterou řidiči 

využívali jako objízdnou trasu, jsme zabránili rychlé jízdě, která ohrožovala chodce, místní obyvatele, 

ničila krajnici komunikace i po přilehlé soukromé pozemky. 

 

d) Páchání trestné činnosti na katastru města  

na konci května došlo k poškození laviček v městském parku jejich vyvrácením a na začátku června 

došlo ke krádeži vloupáním do bufetu na fotbalovém hřišti (řeší PČR) 

 

p. Indráček – kamery co jsou na Souši, jsou propojeny vzduchem? Co kamera na Černé Říčce nebylo 

by dobré ji obnovit, již se o tom diskutovalo  

p. starosta – ano přenos je vzduchem 

p. tajemník – za každý přístup a kameru se platí, neví, jestli bude využití kamery na ČŘ 

p. Indráček – v zimě tam stále jezdí závodníci, v minulosti se tam kradli auta, kapacita je?  

p. starosta – ano, kapacita na pultu u MP ještě je  

p. Michek – bylo by dobré zjistit, jaké by byli náklady 

p. starosta – zjistíme, jestli by to šlo realizovat a zda tam je pokrytí  

p. Indráček – děkuje za snížení rychlosti v ulici Riedlova, ale dotazuje se, zda by nešel dát 

zpomalovací pruh, stejně se jezdí rychle a není tam dobře vidět 

p. Šikola – je problém i s nálety kolem vody, není tam vidět 
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p. starosta – poznamenají si to a může se to řešit společně s Hutní ulicí, kde máme od občanů také 

žádosti o zpomalovací pruhy 

p. Šikola – jezdí tam hodně lidí, upozorňuje na to už několik let  

p. J. – co se týče bezpečnosti, posílal fotky nezajištěných budov, je tu bunkr, dolní stanice na 

Parlamentu, není zajištěná a další věci, je třeba s tím něco udělat, dolní stanice patří městu, tak je 

třeba ji odstranit 

p. tajemník – bouda na Parlamentu se bude v nejbližší době bourat 

p. J. – další věc, zrcadla, bylo by dobré umístit jedno na Černé Říčce pod sociálem, dále chybí zrcadlo 

zadní cestou kolem komína 

p. starosta – toto zrcadlo se neustále vyměňuje a pokaždé ho někdo zničí 

p. J. – dále informuje, posílal také email, že dopravní značky nejsou viditelné, jedna v DI asi i chybí, 

prosí prověřit  

p. starosta - prověříme 

 

Hlasování pro – 11, nehlasoval – 1 (Indráček) 

Usnesení 5.2 

Zastupitelstvo města Desná bere na vědomí opatření provedená na úseku zvýšení bezpečnosti 

v Desné. 

 

Pan starosta předává slovo panu tajemníkovi a pověřuji vedením jednání pana místostarostu. 

 

5.3) Návrh na poskytnutí mimořádné odměny 

Na základě zveřejněného finančního auditu prováděného nezávislou firmou za rok 2022, ze kterého 

vyplývá, že město Desná v roce 2022 řádně hospodařilo se svěřenými prostředky, navrhla rada města 

Desná dne 31.5.2023 usnesením č. 174/22  zastupitelstvu města Desná schválit mimořádnou odměnu 

uvolněnému členu zastupitelstva města Desná - starostovi města Jaroslavu Kořínkovi ve výši měsíční 

odměny 72.915,- Kč, která mu náleží za výkon zastávaných funkcí v souladu s ustanovením § 76 a § 

84 odst. 2, písm. o) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších zákonů. Finanční prostředky 

na případnou mimořádnou odměnu jsou v rozpočtu města na rok 2023.  

 

p. J. – tradičně se ptá, co starosta mimořádného udělal, již navrhoval, aby pracoval na půl úvazku, 

výsledky práce jsou minimální, řádné hospodaření je povinností to není mimořádnost, kdyby město 

nehospodařilo správně, tak je to trestný čin, nezávidí mu, ale částka by se dala použít pro občany, pro 

kulturu, sport, on fandí rekreačnímu sportu, mohli by se také podpořit fotografové, malíři, proč je 

nepodpořit, je tu spousta spolků 

p. Šikola – spolky jsou podporovány 

p. J. – odměna se schvaluje 2x za rok, je to hodně peněz 

p. tajemník – řešili jsme podnět od MV na stížnost, zda je odměna oprávněná, neshledali pochybení 

p. J. – bude muset dát podnět zase na MV anebo na KÚ, to mu bylo doporučeno, stačilo by, když by 

si zastupitelé přečetli zákon o obcích, že odměna musí být za mimořádnou činnost, která není 

specifikována 

p. tajemník – je specifikovaná  

p. J. – zastupitelé by se měli zamyslet, je to vyhazování peněz 

p. Šikola – každý ze zastupitelů pana starostu zná a zná jeho práci, tato diskuze se tu projednává 

neustále dokola, je to na zastupitelích, co on by dodal, že je velký nepoměr částek, částka o kterou se 

tu jedná s částkami, které pan starosta svým přičiněním získá navíc do rozpočtu v podobě dotací na 

různé projekty   
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Hlasování pro – 9, nehlasoval – 3 (Indráček, Strnad, Kořínek) 

Usnesení 5.3 

Zastupitelstvo města Desná schvaluje zastupitelstvu města Desná mimořádnou odměnu 

uvolněnému členu zastupitelstva města - starostovi města Jaroslavu Kořínkovi ve výši měsíční 

odměny, která mu náleží za výkon zastávaných funkcí na základě výsledků zveřejněného 

finančního auditu provedeného nezávislou firmou za rok 2022 v souladu s ustanovením § 76 a 

§ 84 odst. 2, písm. o) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších zákonů. 

 

5.4) Stavba sběrných boxů na stavebním dvoře 

V letošním roce byla plánovaná stavba boxů na sběrném dvoře. Boxy mají sloužit na uskladnění 

posypového materiálu a odpadů na krátkou přechodnou dobu. Proto byl požadavek na odolnost při 

nakládání materiálů nakladačem. Celkem bylo plánovaných – viz projekt – 7 boxů, každý o 

rozměrech 6 x 9 m, v uspořádání jednou tři boxy v místě stávajících garáží, jednou čtyři boxy 

umístěné na hranici pozemku pod železniční tratí. Součástí stavby byla i demolice stávajících garáží. 

Projekt počítá se založením boxů dle pokynů výrobce na urovnaných základových pasech tvořených 

betonovým pasem na hutněném podsypu ze štěrkodrti. Veškeré svislé nosné konstrukce jsou navrženy 

z prefabrikovaných úhlových opěrných stěn typu T výšky 4,5, šířky 1,5 m. Zastřešení je navrženo 

lehkou plechovou pultovou střechou. Nosným prvkem střechy jsou stropnice z ocelových profilů.  

Krytinu tvoří povrchově upravený trapézový plech tmavošedé barvy. Pultová střecha o spádu 3% je 

odvodněna do podokapního žlabu. 

Nechali jsme zpracovat položkový rozpočet a odhad nákladů byl téměř 11 mil.  

Vzhledem k vysoké ceně jsme s projektantem i nezávislou firmou řešili možnosti jiného 

technologického řešení stavby. Vzhledem k nakládání posypového materiálu a vznikajícím tlakům 

na konstrukci, bylo technologické řešení stavby potvrzeno a doporučeno jeho zachování.  

Nechali jsme proto rozdělit projekt na dvě části. U tří boxů v místě stávajících garáži, které jsou 

určené na posypový materiál, zachovat výše popsané řešení stavby. Této části stavby musí předcházet 

demolice stávajících garáží. Náklady dle aktualizovaného rozpočtu jsou 496 tis. za demolici a 5,263 

mil. za stavbu 3 boxů. Uvedené ceny jsou včetně DPH. 

U čtyř boxů pod železniční tratí jsme nechali zpracovat nový projekt na jiné technické řešení bez 

požadavku na odolnost stěn na boční tlak způsobený buď volně loženým materiálem, nebo 

nakladačem. Po zpracování projektu a položkového rozpočtu bude možné srovnat jednotlivé řešení, 

včetně nákladů a rozhodnout se pro případné zahrnutí stavby do investičních akcí v dalších letech. 

Stavbu tři boxů jsme chtěli realizovat letos. Po vytvoření přibližného harmonogramu, který mimo 

jiné obsahuje i provedení výběrového řízení malého rozsahu na výběr zhotovitele a zadání 

betonových prefabrikátů do výroby po podpisu smlouvy, je možné stavbu realizovat v měsíci září a 

říjnu. Již jsem uvedla, že této stavbě musí předcházet demolice stávajících garáží na posypový 

materiál. To znamená, že posyp pro nadcházející zimní sezónu by se začal navážet po dokončení 

stavby na přelomu října a listopadu. Přitom pro naši techniku je zásadní, aby posypový materiál byl 

navezen suchý. Jinak dojde k jeho zmrznutí a nelze s ním účinné sypat komunikace. 

Z tohoto důvodu doporučujeme odložit realizaci obou staveb na příští rok. Je možné s předstihem 

provést výběrového řízení malého rozsahu na výběr zhotovitele a následný podpis smlouvy. U stavby 

čtyř boxů samozřejmě až po srovnání nákladů na různé technologické řešení. 

Část vyčleněných prostředků v rozpočtu města na tuto stavbu použijeme na probíhající úpravu 

vjezdu, která vyplynula z opravy chodníku. Ale záměr na zlepšení vjezdu a výjezdu ze sběrného dvora 

je dlouhodobý. Jak z důvodu většího pohybu aut v provozní době sběrného dvora, tak z důvodu 

pohybu nákladních vozidel odvážející odpad. 

 

p. J. – četl ve zprávě, že nabídka byla vysoká, kolik by stály ty boxy 

p. tajemník -  11mil, poptávali i jinde, ale cena byla obdobná, materiál je drahý 
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p. Šikola – jsou tam nějaké normy, které se musí splňovat, tloušťka, pevnost, nelze bohužel 

zrealizovat za nižší cenu, naceňovala se i varianta, že by se kombinovali materiály, ale bylo to ve 

finále stejné, u tohoto posypového materiálu to bohužel musí být o velké pevnosti 

p. J. – opravdu se nad tou částkou pobavil, ty garáže se mají bourat, nešli by ty garáže opravit, 

prověřoval to někdo? 

p. tajemník – ano statik již před časem sdělil, že je to na hranici, že jsou v rozkladu a že by mohlo 

nastat jejich zřícení  

p. J. – a kdyby se garáže opravili? Pozval by nějakého odborníka a ušetřilo by se, kdyby se to povedlo, 

takhle zaplatíte za bourání a pak ještě za stavbu nových garáží 

p. tajemník – mluví se o tom už 10let, že je třeba to zbourat 

p. J. – chtěl, aby bylo v zápise, aby se prověřilo, zda se dají opravit a ušetřené peníze by se mohli dát 

třeba na kulturu, můžete dát tento návrh do usnesení  

p. tajemník – nelze, to by musel navrhnout někdo ze zastupitelů, dáme informaci, už jsme to 

zjišťovali, zda by se dalo opravit 

 

Hlasování pro - 12 

Usnesení 5.4 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přesunutí plánované akce na sběrném dvoře. 

Demolice starých garáží a výstavbu 3 boxů na posypový materiál na ppč. 109/1 v kú. Desná II 

na rok 2024 a využití části vyčleněných finančních prostředků z rozpočtu města na úpravu 

vjezdu do stavebního dvora. Zároveň zastupitelstvo města pověřuje zaměstnance města 

provedením výběrového řízení na zhotovitele stavby a přípravou smlouvy o dílo. 

 

Pan starosta děkuje panu místostarostovi a dále vede jednání. 

 

6. Informace MěÚ 

6.1) Posouzení zákonnosti postupu města Desná ve věci poskytování mimořádných odměn 

starostovi města  
28. března 2023 jsme obdrželi u MV České republiky, odboru veřejné správy, dozoru a kontroly 

žádost o poskytnutí podkladů týkajících se udělování mimořádných odměn uvolněnému zastupiteli 

v období od 1.4.2023 a následně jsme dne 13.4.2023 byli požádání o doplnění podkladů. Pracoviště 

MV posuzovalo zákonnost rozhodnutí ZM na základě podnětu. Výsledkem posouzení je sdělení 

Ministerstva vnitra ze dne 4.5.2023 je konstatování, že Ministerstvo vnitra neshledalo objektivní 

důvody pro uplatnění dozorových opatření ve smyslu § 124 zákona o obcích (viz. příloha). Obdobná 

kontrola, na základě podnětu, proběhla již v roce 2020 s obdobným výsledkem.  

 

p. J. – bude se muset obrátit na ombudsmana nebo na Krajský úřad 

 

6.2) Nákup energií 

Prvotně, pro připomenutí, s ČEZ ESCO, a.s. máme sjednané smlouvy pro rok 2023 na produktové 

řady Elektřina na 12 měsíců (SPOT) a Plyn na 12 měsíců (SPOT), kdy na každý měsíc je stanovena 

nová cena podle pevných pravidel pro jednotlivé distribuční sazby. Pro rok 2023 jsou podmínky 

odběru pevně dané smlouvou. Od počátku roku mají ceny sestupnou tendenci, v příloze jsou ceníky 

na sjednaný produkt za období 1-5/2023 pro elektřinu a plyn.  

Pro srovnání:  

-     Elektřina – od 1.1.2023 zastropovaná cena 6.050,- Kč/MWh vč.DPH, ceny pro nás - na 1/2023 

cca 4.400,- Kč (dle distribuční sazby), na 5/2023 již pouze cca 2.720,- Kč (dle distribuční 

sazby). 

-     Plyn - od 1.1.2023 zastropovaná cena 3.025,- Kč/MWh vč.DPH, ceny pro nás - na 1/2023 cca 

2.200,- Kč (dle odběru), na 5/2023 již pouze cca 1.320,- Kč (dle odběru). 



16 

 

-     Oproti tomu ČEZ Prodej, při smlouvě na dobu neurčitou, i nadále novým zákazníkům účtuje 

zastropovanou cenu 6.050,- Kč a skutečnou prodejní cenu vykazuje v částkách cca 12.500,- 

Kč, kdy rozdíl oproti stropu inkasuje od státu (v příloze aktuální ceník z přepisu odběru 

z nájemníka na město). 

Dosavadní nákup a vývoj cen, kdy se ceny pohybují hluboko pod vládním stropem, nasvědčují 

výrazné úspoře za energie oproti schválenému rozpočtu pro rok 2023, který byl tvořen v době 

nestabilního trhu s energiemi a nejistého vývoje cen. 

Pro rok 2024 je předpoklad na postupnou stabilizaci trhu s energiemi a na další pokles cen. 

Od roku 2016 dochází k nákupu energií pro Město Desná prostřednictvím Libereckého kraje, kdy 

sjednané ceny byly vždy výhodnější oproti běžným tržním nabídkám. 

V současné době kraj připravuje strategii nákupu na další roky, po konečném schválení postupu 

budoucích nákupů budeme vyzváni k případnému připojení se k centrálnímu nákupu energií pro rok 

2024 prostřednictvím Libereckého kraje. 

S ohledem na předchozí zkušenosti s těmito centralizovanými nákupy za výhodnější ceny, se 

přikláníme k zapojení se opět do zprostředkovaného nákupu, vedeného Libereckým 

krajem.  V současné době jsme již potvrdili společný nákup plynu na dvouleté období (do pondělka 

jsme museli potvrdit a odeslat podklady). 

Odpovědní pracovníci Libereckého kraje mají nejen odbornost a větší zkušenost s trhem s energiemi, 

mají i lepší nástroje pro sledování trhu a řešení nákupu, ale zejména mají osobní zájem na získání 

nejvýhodnějších cen pro své vlastní odběry.  

 

6.3) Otevřený dopis pan K.  

dne 13.6. jsme emailem obdrželi otevřený dopis od pana K.. Tento problém jsme projednávali na 

zastupitelstvu 7.9. 2023, kam měl pan K. přijít, ale nedorazil.  

Pan K. splácí pravidelně každý měsíc městu za likvidaci „záhonu“, který na pozemku města zřídil a 

po několika urgencích nezlikvidoval sám viz jednání ZM v září 2022. Co se týká pozemku 25/15, tak 

k tomu jen tolik, že mu bylo opakovaně vysvětleno, jak je to s paragrafem 3056, na který se odkazuje. 

Při jeho poslední osobní návštěvě, kdy se tedy pan K. nechoval zrovna jako slušně vychovaný člověk, 

mu paní Nosková toto sdělila opakovaně. Zároveň mu řekla, že Ano, MOHLI jsme Společenství 

převést i pozemky okolo, ale NEMUSELI. A o zmíněném předkupní právo nepřichází a až jednou 

přijde doba, kdy bude město chtít pozemek prodat, první kdo nabídku dostane, bude Společenství 

vlastníků. Dále mu řekla, že s případnou koupí by museli souhlasit všichni členové SVJ. Z jednání 

s panem K. je zřejmé, že nerozumí pojmu stavební parcela a stavba na ní stojící, kdy obojí bylo 

předmětem prodeje. Pozemky přiléhající nikoliv. 

Ostatní věci, které pan K. zmiňuje ve své korespondenci, jsou záležitosti SVJ a s městem nijak 

nesouvisí.  

Na dopis připraví pracovníci města již poněkolikáté odpověď.  

 

6.4) Dokončení parkoviště u prodejny Prima 

V květnu došlo k dokončení parkoviště u prodejny Prima, kde bude celkem 12 parkovacích míst. 

Vzhledem k tomu, že parkoviště bylo z poloviny plánováno i na pozemku manželů K. – majitelů 

prodejny, došlo k podpisu darovací smlouvy, kterou byl tento pozemek převeden na město Desná. 

Oprávněnou podmínkou převodu pozemku je i to, že parkovací místa budou vyhrazena po dobu 

provozních hodin provozovny jejím návštěvníkům. Doba návštěvy bude omezena tak, aby nemohlo 

dojít ke zneužití parkoviště a to sloužilo prioritně kupujícím. Omezení bude vyznačeno dodatkovou 

tabulkou. Mimo tuto dobu budou moci parkoviště využívat občané města. Tím se zvýší dostupnost 

pro zákazníky a počet míst pro zde žijící osoby. Do týdne by měla proběhnout kolaudace. 

 

6.5) Dokončení tréninkové plochy pro hasiče 
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Firma 4soft z Tanvaldu dokončila tréninkovou plochu pro hasiče ve sportovním areálu, která již 

sloužila i při sportovních akcích – hasičské soutěži v požárním útoku „O jizerský pohár“ a dětské 

hasičské soutěži „Memoriál Jana Vedrala“, které proběhly dne 27.5.2023. Budou ji využívat 

k tréninku a přípravě na soutěže jak naši dobrovolní hasiči, tak i profesionální hasiči z Tanvaldu. Toto 

místo je určitě vhodnější než Poštovní ulice, kde tyto soutěže probíhaly v minulosti. Je totiž výrazně 

bezpečnější pro soutěžící i diváky.  

 

6.6) Multifunkční hřiště v areálu mateřské školy v Desné I  

Firma 4soft z Tanvaldu dokončila výstavbu dětského multifunkčního hřiště v zahradě mateřské školy 

v Desné I. Jedná se o investiční akci, která na tento rok byla schválena zastupitelstvem města a úzce 

souvisí s přemístěním školky z Riedlovy vily a navýšením kapacity na 84 dětí. Zároveň došlo již 

k objednání zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci stávajících heren a ložnice v 1. 

poschodí v pravém křídle budovy. Ta by se měla uskutečnit v roce 2024 či maximálně v roce 2025. 

Bylo provedeno také výběrové řízení formou poptávky na rekonstrukci kotelny, která by měla 

proběhnout v letním období, kdy bude školka uzavřena. Materiál o průběhu výběrového řízení 

s doporučením na zhotovitele bude projednán v RM dne 28.6.2023. 

 

6.7) Nový chodník u sběrného dvoru 

Na konci května došlo k ukončení výstavby nového chodníku podél sběrného dvoru, který spojuje ul. 

Sklářskou s chodníkem u viaduktu. K jeho výstavbě došlo zejména s ohledem na děti (školáky) a 

jejich bezpečnost, neboť přechod přes komunikaci Krkonošská je až u Riedlovy vily. Při přecházení 

mimo přechod mohlo dojít k nějakému úrazu. Zároveň dojde k úpravě výjezdu od sběrného dvora na 

uvedenou mezinárodní cestu tak, aby měli řidiči vyjíždějících vozidel bezpečný rozhled. 

V současnosti dojde k dosypání prostoru mezi komunikací Krkonošská a vjezdem na sběrný dvůr tzv. 

škrábanou asfaltovou směsí, která by do budoucna měla být nahrazena asfaltovou vrstvou.   

 

6.8) Oprava střechy na bytovém domě č.p. 456 

V květnu byla dokončena oprava střechy na bytovém domě č. p. 456 v ul. Krkonošská. Jedná se o 

objekt, kde je umístěna prodejna p. Vedrala a květinka. V loňském roce byla realizována rekonstrukce 

fasády a vstupu do provozoven. Letos výměny povrchu střechy, výměny kovových prvků za nové, 

střešních oken a kompletní oplechování pultových vikýřů v bytech, kterými již při větších deštích 

zatékalo. Zabránilo se tak případným dalším škodám.  

 

6.9) I. etapa opravy střechy na Riedlově vile 

V tomto týdnu dojde k předání staveniště a následně by se měly naplno rozeběhnou práce na první 

etapě rekonstrukce střechy památkového objektu Riedlovy vily. Vzhledem k vysoké finanční 

nákladnosti byla realizace rozdělena do dvou etap, kdy v té první bude provedena oprava té více 

poškozené části. Střecha již na několika místech protékala a hrozilo poškození nižších pater. 

Výraznou finanční pomocí je i alokace částky 1.000.000,- Kč pro individuální dotaci z Krajského 

úřadu Libereckého kraje, odboru kultury na obnovu této kulturní památky. Proto město Desná odešle 

v nejbližším období tuto žádost. Město také požádalo i Národní památkový úřad o příspěvek, ten nám 

ale bohužel nebyl přiznán. První etapa by měla být dokončena do konce listopadu.  

 

6.10) Pronájem provozovny pekařství 

Bývalý nájemce f. Jan Mašek Pekařství podal výpověď a výpovědní lhůta skončila dne 30.4.2023. 

Dne 26.4.2023 rozhodla RM Desná o zveřejnění adresného záměru na pronájem nebytového prostoru 

o 41,5 m2 v objektu v č.p. 630 v ul. Krkonošská od 1.6.2023 z důvodu žádosti p. M. M., který na 
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základě plné moci zastupuje OLMI food company s.r.o. se sídlem Smržovka, ul. Hlavní 779. Ten byl 

zveřejněn ve dnech 2.5.2023 až 17.5.2023. Rada města následně schválila pronájem s tím, že základní 

nájemné bude zvýšeno z důvodu vybavení provozovny, které nabídl k odprodeji bývalý nájemce p. 

Mašek a o jehož nákupu rozhodlo zastupitelstvo města na svém jednání v dubnu letošního roku. 

Smlouva je uzavřena od 1.6.2023 a samotná provozovna by se měla rozeběhnout v následujícím 

týdnu. Firma zde chce provozovat provozovnu lahůdkářských, cukrářských a pekařských výrobků. 

V průběhu června odbor místního a bytového hospodářství zajistí montáž terasy před prodejnou, která 

umožní posezení zákazníků. Pronájem tohoto prostoru bude zajištěn dodatkem stávající nájemní 

smlouvy.  

6.11) Výměna veřejného osvětlení v Desné I – část Finsko 

V květnu byla zahájena rekonstrukce veřejného osvětlení v Desné I části Finsko, kterou provádí 

Elektrocable s.r.o. z Liberce. Celkem se jedná o výměnu celkem 79 sloupů veřejného osvětlení, 

kabeláže a svítidel. Ta bude probíhá průběžně až do listopadu letošního roku. Hliníkové stožáry 

vysoké 5 a 6 metrů budou osazeny moderními LED světly   Na tuto akci bohužel již nemůžeme čerpat 

dotaci. Celková investice je ve výši 6.822.000,- Kč s DPH. Uvedenou akci nebylo již možné odkládat, 

neboť stávající osvětlení bylo ve velice špatném stavu a hrozilo, že neprojde revizí. Nové osvětlení 

bude samozřejmě generovat výrazné úspory, které budou postupně vracet proinvestované finanční 

prostředky.  

 

6.12) Zahájení prací u odstavné plochy pro parkování na Souši 

Dne 11. května zahájila f. TERMIL stavební práce na budově sociálního zařízení a občerstvení - 

zázemí pro návštěvníky Souše a čističky odpadních vod. Ty mají být ukončeny do 30.11.2023. Stavba 

objektu se nachází nad parkovacími plochami na objektu bývalého krytu civilní obrany, který zhruba 

před třemi roky město odkoupilo i s pozemkem od Severočeské vodárenské společnosti. V den kdy 

se rozeběhla stavba, došlo také k instalaci bezpečnostních kamer, které zabírají jak staveniště, tak i 

parkovací plochy, kde v minulosti došlo několikrát k poškození jejího povrchu. Ty jsou svedeny na 

pracoviště Městské policie, kde je možné provoz on-line sledovat. Kamery jsou vybaveny nočním 

viděním a mají vysokou kvalitu rozlišení. Tím by se mělo předcházet krádežím, poškozování cizí věci 

či vandalismu. 

 

6.13) Dopravní značení ul. Poštovní 

Ve dnech 7. a 8. června proběhla obnova vodorovného dopravního značení v první části ul. Poštovní, 

kde se nachází parkovací plocha, která byla provedena naposledy před pěti lety. Druhá část proběhne 

v letním období společně dalšími místy. 

 

6.14) Oprava Riedlova hrobka 

Město Desná podepsalo smlouvu o poskytnutí účelové dotace ve výši 319.818,- Kč z dotačního fondu 

Libereckého kraje, Kultura, památková péče a cestovní ruch, program č. 7.2 Záchrana a obnova 

památek v Libereckém kraji. Tato částka činí 60% nákladů na rehabilitaci exteriéru Riedlovy hrobky. 

Odborné práce bude provádět p. Snížek. Dále po konzultaci s památkáři provedeme v tomto roce 

úpravu podlahy podzemní části hrobky cca za 100.000,- Kč.   

 

6.15) Opravy schodišť u panelových domů v Desné I 

Na přelomu měsíců květen a červen proběhla rekonstrukce schodišť v bytovém domě  č.p. 327 a 328, 

která spočívala v odbourání starých a výstavbě nových. Oprava přechází rekonstrukci chodníku, ke 

kterému by mělo dojít na konci července, začátku srpna. Vstupy a chodníky jsou rekonstruovány 

postupně u všech našich bytových domů podle harmonogramu.  
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6.16) Podána žádost o dotaci na opravu povrchu komunikace ul. Krátká 

Vzhledem k tomu, že tak jako v uplynulém roce, tak i v tomto roce byl vyhlášen dotační titul, který 

umožňuje podat žádost na rekonstrukci komunikace, zažádal manažer uplynulý týden o dotaci na ul. 

Krátká. V případě, že ji obdržíme, tak můžeme ušetřit až 50% nákladů.   

 

6.17) Rozhodnutí o poskytnutí dotace bytová jednotka ZŠ 

Ministerstvo pro místní rozvoj předalo městu Desná informaci o rozhodnutí o poskytnutí dotace ve 

výši 447,204,- Kč na program 11774 – Ukrajina – ubytovací kapacity pro uprchlíky, kdy se jedná o 

stavební úpravy bytu v ZŠ Desná. Ten je přidělen ukrajinské rodině, kdy nájemkyně pracuje jako 

asistentka v ZŠ a MŠ Desná a koordinuje různé aktivity a činnosti školy ve vztahu k ukrajinských 

žákům (cca 50 dětí) a jejich rodičům.   

  

6.18) Rekonstrukce střechy objektu č.p. 883 

V těchto dne probíhá rekonstrukce střechy na č.p 883 v Desné III, která by měla být dokončena do 

konce června. Tu provádí f. Aleš Strnad. U tohoto objektu by následně mělo dojít k provedení izolací 

základů a opravám vstupů do domu. 

 

6.19) Opravy komunikací ul. K Elektrárně a ul. Sklářská 

V květnu proběhla dílčí opravu povrchu ul. K Elektrárně, kdy cílem opravy bylo zejména zabráni 

další devastaci vozovky. Dále byla provedena kompletní rekonstrukce části ul. Sklářské. Druhá část 

komunikace bude opravena v případě zařazení této akce do investic na další roky zastupitelstvem 

města Desná.  

 

6.20) Přípravy zahájení vodovodu a kanalizace FINSKO   

V současné době máme na obě akce schválené dotace ze SFŽP (čekáme na rozhodnutí na kanalizaci, 

na vodovod máme). Máme domluvenou i dotaci z Lbc kraje. Se zhotovitelem v součinnosti s SVS 

(SČVkem – budoucím provozovatelem a vlastníkem) dojednáváme poslední detaily pro předání 

staveniště a zahájení prací. Administrativní a dozorovou činnost provádí firma PROVOD. 

 

6.21) Dokončení kanalizace  I/10 Desná III 

Kanalizace je dokončená (chybí kamerové zkoušky, zaměření, …). Dokončení chodníků a povrchů 

má být do konce června. S firmou Desko a s SVS (SČVkem – budoucím provozovatelem a 

vlastníkem) jednáme o odkupu a podmínkách provozování a převodu. 

 

p. Strnad – byla uzavřená ulice od katru až k Centrálu, lidé si stěžovali si, že nemůžou vyjet, a že je 

nikdo neinformoval 

p. tajemník – to nebylo pochybení z naší strany a pan Soukup s paní Vedralovou situaci hned vyřešili 

a firmu odvolali, občany včas o změnách informujeme 

p. starosta – děje se tam více věcí, ulice je už delší dobu uzavřená kvůli VO, firma chtěla udělat sondy 

a zkoušky, ale chtěli začít frézovat, i když staveniště ještě nebylo předáno, ihned jsme to zastavili 

p. Hofmanová – bude nový povrch? 

p. starosta – ano, měl by být  

p. Hofmanová – u pana Cafourka je tam překop, bude se nějak řešit 

p. starosta – majitelka objektu po panu Cafourkovi ještě do toho všeho buduje přípojku na kanalizaci, 

další akce se už řeší nahoře nad zahrádkami, a měla by se zahájit i stavba na Malou stranu, bude to 

složitá stavba, zítra mají další jednání 

p. Strnad – ohledně nového povrchu a oprav v ulici Krátká, upozorňuje na hodně problému pod 
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povrchem, bude se muset řešit se SČVaKem 

p. tajemník – bylo to i v ulici Poštovní, bude vše zase v součinnosti 

p. Strnad – v ul. Krátká jsou trubky a SČVak to má špatně zakreslené, je tam nestandardní napojení 

p. tajemník – budou včas informování o realizaci a musí být vše v koordinaci 

p. J. – vrací se k problému s p. K., záhon byl u paneláku bylo to asi 1,5 metru od paneláku, proč se 

tam nenechal? 

p. tajemník – bylo to z důvodu, že s tím nesouhlasilo společenství vlastníků, požadovali jsme jejich 

souhlas, bohužel tam záhon nechtěli, tak jsme museli řešit, byl to zdlouhavý proces 

p. J. – kolik zaplatí? 

p. tajemník – cca 16 tisíc 

p. J. – a ten materiál jste mu sebrali 

p. Horčičková – mohl si vše odvést, kdyby to odstranil 

p. tajemník – nebyla s ním žádná domluva 

p. J. – je v důchodu a má tolik platit 

p. Horčičková – bohužel, neměl tam nic stavět, nebo se domluvit 

p. J. – před panelovým domem záhon být může a na boku ne, pamatuje si, že všude byla tráva 

p. starosta – děkujeme, už se k tomu nebudeme vracet 

p. Strnad – značení parkovišť, bude se pokračovat? 

p. tajemník – ano bude v letních měsících   

 

Hlasování pro – 12 

Usnesení 6 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informace MěÚ o: 

- posouzení zákonnosti 

- nákup energií 

- otevřeném dopisu pana K. 

- dokončení parkoviště u prodejny Prima 

- dokončení tréninkové plochy pro hasiče 

- multifunkčním hřišti v areálu mateřské školy 

- novém chodník u sběrného dvoru 

- opravě střechy na bytovém domě č.p. 456 

- I. etapě opravy střechy na Riedlově vile 

- pronájmu provozovny pekařství 

- výměně veřejného osvětlení v Desné I – část Finsko 

- zahájení prací u odstavné plochy pro parkování na Souši 

- dopravním značení ul. Poštovní 

- opravě Riedlovy hrobky 

- opravě schodišť u panelových domů v Desné I 

- podání žádosti o dotaci na opravu povrchu komunikace ul. Krátká 

- rozhodnutí o poskytnutí dotace bytová jednotka ZŠ 

- rekonstrukci střechy objektu č.p. 883 

- opravě komunikací ul. K Elektrárně a ul. Sklářská 

- přípravě zahájení vodovodu a kanalizace FINSKO 

- dokončení kanalizace  I/10 Desná III 

 

7. Diskuze 

p. Indráček – má do diskuze dva body, revize katastru, dočetl se na letáku, o co se jedná?  

p. starosta – budou postupně revidovat katastr Desná III, prověřovat skutečnost katastrální mapou, 

při nesrovnalostech budou vyzývat občany, aby doložili nebo doplnily materiály, začít mají v srpnu 

2023, informace pošle emailem a doplní se na stránky města, tisková zpráva bude i v novinách 
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p. Indráček – dále tepelná čerpadla pro školku MŠ, jestli jste poptávali? 

p. tajemník - nedostali ještě jedinou informaci, do dnešního dne nic není k dispozici, už jsme 

několikrát urgovali 

p. J. – nedostal odpověď na své dotazy 

p. starosta – už odpovídal mnohokrát, více už na stejné dotazy odpovídat nebude 

p. J. – chodníky jsou stále pro seniory nebezpečné, kdy budou opraveny, něco označil, jedná se mu o 

výsledek 

p. tajemník – nemáte právo nic označovat, je to poškozování soukromého majetku, chodníky nejsou 

ideální, ale město má priority a zastupitelé určují, které akce se budou konat přednostně  

p. J. – zastupitelstvu na seniorech nezáleží, udělá se výlet se starostou, ať senioři drží hubu, může 

ukázat, že upadl, má zničené kalhoty 

p. Šikola – p. J. musí dávat pozor 

p. J. – proč má chodit po chodníku, který je zničený, musí se dodržovat normy, pak se může ohánět 

penězi, prioritou je označit nebezpečná místa, normy jsou jasné, jste neschopní 

p. starosta – děkujeme  

 

8. Závěr 

Pan starosta poděkoval všem zastupitelům, přítomným za účast a popřál hezký zbytek večera. 

 

Zasedání zastupitelstva ukončil v 20.27 hod. 

 

Zápis ověří:   Patrik Chlum          ………………………………………. 

                   

                      Josef Želinský           ...….…………….…………………… 

 

  Jaroslav Kořínek                                                                                         Petr Šikola 

      starosta                                                                                                   místostarosta 

 


